
SKUPŠTINA KANTONA  SARAJEVO

Ministarstvo Saobraćaja  Kantona Sarajevo

2.Sjednica Skupštne KS

Pitanje broj 10.  

Da li je riješeno pitanja prevoza žitelja padinskih dijelo grada Sarajeva
Obrazloženje:
Svjedoci smo da  stanovništvo padinskih dijelo grada Sarajeva 
mjesecima nije imalo prevoza iz centra grada do mjesta stanovanja. 
Interesuje me da li je taj saobračaj ponovo normalizovan i ko vrši 
usluge prevoza na padinskim dijelovima grada Sarajeva?

          Dostavljeno: 

- Sekretarijatu Skupštne                                                             Zastupnica DF-a
- Ministarstvu  Saobraćaja KS                                                         Bibija Kerla  

Sarajevo, 26.12.2018 godine                                                                                            


